

運輸計劃

季刊

第四十一卷 第一期

中華民國一〇一年三月三十日出版

(本卷共計四期，預定出版時間為一〇一年三月三十日、六月三十日、九月三十日及十二月三十日)

TRANSPORTATION PLANNING JOURNAL

Quarterly, Vol. 41, No. 1

March 30, 2012

(Publish dates for Vol. 41: March 30, June 30, September 30, and December 30, 2012)

本季刊內容不代表本所意見

The views expressed in the Journal are not necessarily those of the Institute of Transportation.



目錄 Table of Contents

以混合多準則評估模式建構臺灣鐵路立體化建設計畫之評選機制	1
..... 葉名山、劉欣憲、周永暉	
Using the Hybrid MCDM to Construct the Evaluation Mechanism of Railway Grade Separation Projects in Taiwan	
..... Ming-Shan Yeh, Hsin-Hsien Liu and Yung-Hui Chou	
稅收增額融資 (TIF) 納入捷運建設計畫審查制度之財務分析	33
..... 賴宗裕、蘇偉強、簡龍鳳	
Financial Analysis of Applying Tax Increment Financing to MRT Project Review	
..... Tsung-Yu Lai, Wei-Chiang Su and Lung-Feng Chien	
直航後我國國際貨櫃港埠面臨問題與因應策略之探討	55
..... 陳春益、楊清喬、朱金元	
A Study of the Issues and Response Strategies for Container Ports in Taiwan After the Commencement of Cross-Strait Direct Shipping	
..... Chuen-Yih Chen, Ching-Chiao Yang and Chin-Yuan Chu	
國道客運業服務品質風險評估之研究：以臺北新竹線為例	81
..... 胡凱傑、賈凱傑、劉欣怡	
Service Quality Risk Evaluation of Coach Services on National Freeways: A Taipei-Hsinchu Line Case Study	
..... Kai-Chieh Hu, Kai-Chieh Chia and Shin-Yi Liu	